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Oœwiadczenie skierowane do prezesa Narodowego Funduszu Zdrowia Jacka Paszkiewicza

W ostatnim czasie docieraj¹ do mnie informacje, z których wynika, ¿e Narodowy Fundusz Zdrowia
nakazuje szpitalom zakup urz¹dzeñ do wykonywania badañ rentgenowskich.

Niezrozumia³y wydaje siê fakt, ¿e urz¹dzenia rentgenowskie musz¹ zakupiæ równie¿ szpitale specja-
listyczne, które w swojej pracy wcale nie musz¹ ich u¿ywaæ. Przyk³adem s¹ placówki dermatologiczne,
które badaj¹ swoich pacjentów miêdzy innymi poprzez pobieranie wycinków, które nastêpnie wysy³aj¹
na badania histopatologiczne czy immunopatologiczne. W tego typu placówkach badania rentgenow-
skie przeprowadza siê kilka razy w roku. Pacjenci wymagaj¹cy badania przewo¿eni s¹ do innych placó-
wek. Koszt badañ wynosi maksymalnie kilkaset z³otych rocznie.

Urz¹dzenie rentgenowskie kosztuje nawet kilkaset tysiêcy z³otych, kolejne ogromne kwoty zwi¹zane
s¹ z kosztami pracy personelu medycznego i technicznego. Tymczasem w przypadku czêœci szpitali spe-
cjalistycznych te pieni¹dze mog¹ okazaæ siê niepotrzebnym wydatkiem, poniewa¿ urz¹dzenie nie bêdzie
w ogóle wykorzystywane. Pieni¹dze, które zostan¹ wydane na aparaturê rentgenowsk¹, mog³yby zostaæ
przeznaczone na leczenie chorych.

Z tego powodu zwracam siê do Pana Prezesa z proœb¹ o rozwa¿enie mo¿liwoœci ponownego przeanali-
zowania przedstawionego zagadnienia.
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